
Referat fra bestyrelsesmøde i GFØ onsdag d. 3. oktober 2012 hos Henriette 
 
Tilstede: Henriette, Grethe, Kirsten, Annette, Karsten 
Afbud: Lis 
 
Referat fra sidste møde er godkendt pr. e-mail. 
 
Bestyrelsen besluttede, at der stadig, når den elektroniske kommunikation bliver indført, 
bliver uddelt en varsling om generalforsamlingen medio februar på papir og ligeledes en 
seddel om tilmelding 14 dage før generalforsamlingen. 
 
Prøvestens Alle vil gerne have opstillet et bordtennisbord finansieret af Amager Øst 
Lokaludvalg på legearealet ud for nr. 16. Bestyrelsen finder, at det er en god ide. Dog skal 
alle der bor i nærheden af, hvor bordet skal stå, give skriftligt tilsagn – det vil sige PA nr. 
9, 11, 13 og 15 samt nr. 12, 14 og 16. 
 
I sagen om salget af stien mangler nu kun underskrift af kontrakt og indbetaling af 
pengene. 
 
Da Annette er eneste tilbageværende medlem af aktivitetsudvalget, hjælper bestyrelsen i 
år til med arrangementet ved lystændingen den 2. december. 
 
Bestyrelsen havde en snak om medlemskabet af Fugl og Fisk, der skal evalueres på 
generalforsamlingen i marts. 
 
Annette tager kontakt til Andreas, om han vil koordinere et møde for ”praktiske grise”. 
 
Punktet om retningslinjer for, hvordan GFØ viser opmærksomhed i forbindelse med 
dødsfald, guldbryllupper og lignende, behandles på næste møde. Der skal i den 
forbindelse gøres overvejelser, om bestyrelsen skal have beføjelser til at give en 
erkendtlighed til folk, der gør en særlig indsats for foreningen. 
 
Næste møde bliver fælles for GFØ og vejlav onsdag d. 5. december kl. 19.00 hos Kirsten. 
 
Referent 
Karsten 


